
 
 
 
 
 
 
 
 
Szám: IV.77-2/2009. 
 
 

J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 2009. február 26-án (csütörtökön) 9 óra 
15 perckor a Polgármesteri Hivatal konferencia termében megtartott ülésérıl. 
 
Jelen vannak:  
Horváth István polgármester, Ács Rezsı alpolgármester, Dr. Haag Éva alpolgármester, Fajszi 
Lajos, Csernus Péter, Csillagné Szántó Polixéna, Dr. Gaál Zsuzsanna, Halmai Gáborné, Horváth 
Jánosné, Dr. Horváth Kálmán, Ilosfai Gábor, Jobban Zoltán, Kerekes Csaba, Kıvári László, Máté 
Péter, Németh Zoltán, Schoeck Károly, Tóthi János, Dr. Tóth Gyula képviselık  
 
Összesen: 19 fı 
 
Ülés közben érkezett: Dr. Tóth Csaba Attila képviselı 
 
Távolmaradását jelezte: Horváth László képviselı 
 
Távolmaradt: Dr. Balás Ákos, Dr. Hadházy Ákos képviselı 
  
Tanácskozási joggal megjelentek: 
 
                                             Amreinné Dr. Gál Klaudia aljegyzı, 
 Dr. Göttlinger István igazgatóság vezetı, 
 Szeleczki József igazgatóság vezetı, 
 Dr. Fıfai Klára hivatalvezetı, 
 Csanda Gyöngyi költségvetési ügyintézı, 

Rikk Rita testületi referens, jegyzıkönyvvezetı 
 

Meghívott:  Dr. Varga Péter a Szekszárdi Rendırkapitányság vezetıje, 
 Dr. Soczó László a Tolna Megyei Rendırkapitányság vezetıje, 
 Sarkadi Ferenc tőzoltóparancsnok, 
 Bay Attila a Költségvetési Elszámoló Szervezet igazgatója, 
 Tóth Ferenc országgyőlési képviselı 
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Horváth István: Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a közgyőlés határozatképes, 
megnyitja az ülést. Ismerteti a kiküldött és a kiosztott anyagban szereplı elıterjesztéseket. 
 
Tóthi János: Interpellációt intéz a polgármester úrhoz: „Szomorú anyukák, szomorú gyerekek” 
címmel. 
 
Schoeck Károly: Interpellációt intéz a polgármesterhez a közületi vízdíjakkal kapcsolatban. 
Kérdést intéz a polgármesterhez a Munkácsy kiállítással kapcsolatban. 
 
Horváth István: Kéri, hogy a közgyőlés vegye le napirendjérıl a 38. sz. elıterjesztést, és a 
márciusi ülésen tárgyalja meg. Javasolja, hogy 14 órakor tartson zárt ülést a közgyőlés, majd azt 
követıen a nyilvános ülést a 30. és a 39. számú, valamint a 29. és a 36. számú elıterjesztések 
tárgyalásával folytassák. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a 38. sz. elıterjesztés napirendrıl történı levételét, melyet a 
közgyőlés – melynek létszáma 19 fı – 19 igen szavazattal elfogadott. 
Szavazásra teszi fel a 42. sz. elıterjesztés zárt ülésre történı felvételét, melyet a közgyőlés – 
melynek létszáma 19 fı – 18 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 
Szavazásra teszi fel a 43. sz. elıterjesztés napirendre történı felvételét, melyet a közgyőlés – 
melynek létszáma 19 fı – 18 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 
Szavazásra teszi fel a teljes napirendet a kiosztott és a kiküldött anyagban szereplı 
napirendekkel együtt, melyet a közgyőlés - melynek létszáma 19 fı -  19 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı napirendet állapította meg: 
 

 
NAPIREND 

 
1./ Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …./2009. (….) rendelete 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2009. évi költségvetésérıl (tervezet) 
(26. sz. elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 

    
2./ Beszámoló a Magyar Államkincstár ellenırzésének tapasztalatairól  
 (41. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Amreinné Dr. Gál Klaudia aljegyzı 
 
3./ Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Szociális Központ dolgozói létszáma 

növelésének engedélyezése 
 (27. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Dr. Fıfai Klára hivatalvezetı 
 
4./ Javaslat az Okmányiroda tetıfelújítása tárgyában pályázat benyújtására 
 (37. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság vezetı 
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5./ Javaslat az óvodák és az általános iskolák 2009/2010. nevelési évi, illetve tanévi beíratási 
felhívásaira 

 (35. sz. elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Amreinné Dr. Gál Klaudia aljegyzı 
 

6./ Kötelezı önkormányzati nyilvános könyvtári ellátási feladat átadás-átvételérıl kötött 
megállapodás módosítása 

 (25. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
7./ Javaslat az „Önkormányzati Társulás a Dél-Balatoni és Sió-völgyi Nagytérség szilárd 

hulladékai kezelésének korszerő megoldására” társulási megállapodásának jóváhagyása 
 (24. sz. elıterjesztés) 

Elıterjesztı: Ács Rezsı alpolgármester 
 
8./ Beszámoló az Önkormányzati Építészeti-Mőszaki Tervtanács 2008. évi mőködésérıl  
 (40. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Herr Teréz fıépítész 
 
9./ Beszámoló a kábítószer probléma visszaszorítására elfogadott stratégia eredményeinek 
 és a KEF munkájának tapasztalatairól 
 (31. sz. elıterjesztés) 

Elıterjesztı: Halmai Gáborné képviselı 
 
10./ Állásfoglalás megyei önkormányzati intézmények átszervezésérıl 

(43. sz. elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István igazgatóság vezetı 

 
11./ Beszámoló a lejárt határidejő közgyőlési határozatok végrehajtásáról és a két ülés között 

történt fontosabb eseményekrıl 
  (32. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
ZÁRT ÜLÉS: 
 
12./    Javaslat az „Év Rendıre” kitüntetı cím adományozására 
       (33. sz. elıterjesztés) 
  Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
13./    Javaslat az „Év Tőzoltója” kitüntetı cím adományozására 
       (34. sz. elıterjesztés) 
  Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
14./ Javaslat szociális és gyermekjóléti ügyekben benyújtott fellebbezések elbírálására 
 (28. sz. elıterjesztés) 

Elıterjesztı: Dr. Fıfai Klára hivatalvezetı 
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15./ Közterület-használati engedély elleni fellebbezés felterjesztése 
(42. sz. elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı     

 
 
NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 
 
16./  Beszámoló a Szekszárdi Rendırkapitányság 2008. évi tevékenységérıl 
  (30. sz. elıterjesztés) 
      Elıterjesztı: Horváth István polgármester  
        
17./   Beszámoló Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Hivatásos Tőzoltóságának 

2008. évi tevékenységérıl 
 (39. sz. elıterjesztés)   

Elıterjesztı: Horváth István polgármester     
 
18./ Szekszárdi Városfejlesztési Kft. alapító okirata 
 (29. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
19./ Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …./2009. (….) sz. 

rendelete a város-rehabilitációhoz kapcsolódó feladatok ellátásáról (tervezet) 
 (36. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Amreinné Dr. Gál Klaudia aljegyzı 
 
20./ Interpellációk, kérdések: 

- Tóthi János interpellációja Horváth István polgármesterhez „Szomorú anyukák, szomorú 
gyerekek” címmel. 

- Schoeck Károly kérdése Horváth István polgármesterhez a Munkácsy-kiállítással 
kapcsolatban. 

- Schoeck Károly interpellációja Horváth István polgármesterhez a közületi vízdíjakkal 
kapcsolatban. 

   
21./ Tájékoztató az önkormányzat munkáját érintı jogszabályváltozásokról 
 
 
 
1./ Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgy őlésének …./2009. (….) 

rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata  2009. évi költségvetésér ıl 
(tervezet)  
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 

 
Horváth István: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Kıvári László: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
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Tóthi János: A Pénzügyi Bizottság tárgyalásra javasolja a közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Dr. Gaál Zsuzsanna 9 óra 20 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 18 fı képviselı. 
 
Dr. Tóth Gyula: A Szociális és Egészségügyi Bizottság tárgyalásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést azzal, hogy a V. C. mellékletbe kerüljön beépítésre a tanuló bérletekre 300 eFt 
összegő támogatás az általános tartalékalap terhére. 
 
Dr. Horváth Kálmán: A Jogi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Fajszi Lajos: A Sport, Ifjúsági-és Civil Szervezetek Bizottsága elfogadásra javasolja a 
közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: A Mővelıdési és Oktatási Bizottság elfogadásra javasolja a 
közgyőlésnek az elıterjesztést azzal a módosítási javaslattal, hogy az V. B. melléklet 22. 
pontjában külön alpontként szerepeljen a Tolna Megyei Egyed Antal Honismereti Egyesület 
támogatása, amely a helyi adóból képzett tartalékból kerüljön elkülönítésre. 
 
Dr. Józan-Jilling Mihály: A Német Kisebbségi Önkormányzat elfogadásra javasolja a 
közgyőlésnek a költségvetési rendelet-tervezetet. 
 
Dr. Gaál Zsuzsanna 9 óra 30 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 19 fı képviselı. 
 
Kerekes Csaba: Ügyrendi kérdése: Minden képviselı leadta a vagyonnyilatkozatát?  
 
Amreinné Dr. Gál Klaudia: Utána néz ennek. 
 
Cseke László: Ismerteti az írásbeli könyvvizsgálói véleményét. 
 
Ács Rezsı: A költségvetés megfelel a jogszabályi feltételeknek, és 2009. február 15-ig 
valamennyi érintett részére kiküldésre került. Ez a költségvetés már kiegészítéseket tartalmaz az 
átmeneti gazdálkodásra vonatkozóan, amely eddig nem szerepelt a költségvetésekben. A 
társulások esetében a határozathozatalok az érintett települések esetében megtörténtek, így most 
már a közgyőlés is elfogadhatja ezt a költségvetést. A költségvetés készítésének alapja a 2009-
2011. évi költségvetési koncepció volt. A 2009. év nagyon nehéz év lesz, hiszen a gazdasági 
válság érezteti hatását, továbbá a központi költségvetés az önkormányzatoktól mintegy 100 
milliárd forintot vont el, amely a városra nézve 168 millió forintot jelent. Egyre nehezebb lesz az 
önként vállalt feladatok finanszírozását biztosítani. Remélik, hogy a központi költségvetési 
forrásokat és a pályázati pénzeket – amelyekrıl már döntés van – meg fogják kapni, és a 
fejlesztéseket meg tudják valósítani. A bevételi oldalon igyekeztek reálisan tervezni, például a 
helyi adóbevételeknél 130 millió forinttal kevesebbet terveztek, mint a 2008. évi tényadatok. Úgy 
gondolják, hogy ez a nagyon szigorú feltételrendszer szerint készült költségvetés betartható, ha 
minden egyes forint kifizetését nagyon szigorúan elızetesen ellenırzik. A költségvetés még nem 
tartalmazza a pénzmaradványt, amelyet majd a zárszámadás elfogadását követıen építenek be. 
Nem tartalmazza a költségvetés a napokban bejelentett kormányzati intézkedések negatív hatását, 
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fıleg az ÁFA tekintetében. Ezzel kapcsolatban nincs információjuk a kompenzációra 
vonatkozóan. Utána nézett, és egy 24 mutatószámból álló rendszer alapján kapják meg az 
önkormányzatok a normatívákat. Szekszárd esetében a 24 egységbıl 12-nél nominál értékő 
csökkenés van 2009. évre vonatkozóan 2008. évhez képest, és négy esetben ugyanazt a 
támogatást kapja, mint 2008-ban. Az állami támogatás az intézmények vonatkozásában már a 
bérjellegő kiadásokra sem elég. Az elmúlt négy-öt évben nagyon negatív tendencia érvényesül az 
önkormányzatok támogatása vonatkozásában. Kéri, hogy a közgyőlés fogadja el a költségvetést. 
 
Horváth István: A vagyonnyilatkozatokkal kapcsolatban kér tájékoztatást az aljegyzıtıl. 
 
Amreinné Dr. Gál Klaudia: Dr. Gál Zsuzsanna és Dr. Balás Ákos képviselık nem tettek eleget a 
vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségüknek a közgyőlés megkezdésének idıpontjáig. A 
jogszabály szerint amíg nem tesz eleget a  képviselı ezen kötelezettségének, nem gyakorolhatja a 
képviselıi jogait. 
 
Horváth István: Van-e valamiféle szankció ezzel kapcsolatban? 
 
Amreinné Dr. Gál Klaudia: Addig nem részesülhetnek képviselıi tiszteletdíjban sem. 
 
Horváth István: Kéri a hivataltól, hogy ezen képviselık esetében a tiszteletdíjban érvényesítsék 
az elmaradást. 
 
Dr. Gaál Zsuzsanna: Jelzi, hogy leadta a vagyonnyilatkozatát. 
 
Horváth István: A családtagokkal együtt?  
 
Dr. Gaál Zsuzsanna: Igen. 
 
Horváth István: Alá is írták a vagyonnyilatkozatukat? 
 
Dr. Gaál Zsuzsanna: Igen. 
 
Horváth István: Javasolja, hogy a mai napra függesszék fel a képviselı asszony képviselıi jogait, 
és vizsgálják ki, hogy a jogszabályoknak megfelelıen történt-e a vagyonnyilatkozat leadása. 
 
Amreinné Dr. Gál Klaudia: Az SZMSZ szerint a Jogi és Ügyrendi Bizottság vizsgálja a 
vagyonnyilatkozatokat. Amennyiben benyújtotta a képviselı asszony a vagyonnyilatkozatát, a 
benyújtásig nem gyakorolhatja a képviselıi jogait. 
 
Horváth István: Kéri a Jogi és Ügyrendi Bizottságot, hogy a két képviselı esetében a 
vagyonnyilatkozat leadásának a körülményeit, az elmaradás szankcióit a soron következı ülésén 
vizsgálja ki.  
 
A polgármester kéri, hogy a képviselık tegyék fel kérdéseiket. 
 
Tóthi János: Kérdései a következık: a rendelet-tervezet 10. §-ában szerepel, hogy „A Közgyőlés 
felhatalmazza a Városüzemeltetési és fejlesztési Igazgatóságot…” a polgármesteren és a 
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bizottságon kívül a hivatal igazgatóságát is felhatalmazhatja a közgyőlés? A 12. § (11) bekezdés 
szerint az intézményben dolgozó vezetı és magasabb beosztásban lévı dolgozók rendszeres 
túlóráit a polgármesterrel egyeztetni kell 2009. március 31-ig. Miért kell egyeztetni, és miért 
kapnak plusz pénzt? A 13. § (4) bekezdése megegyezik a 14. §-sal. A 18. § (3) bekezdésében 
benne maradt a „Mőszaki Iroda” kifejezés. A II. A. számú melléklet 24. sorában szereplı 200 
millió Ft-ot milyen vállalkozóktól kapjuk: az errıl készült szerzıdések megtekinthetık? Az V. D. 
melléklet 22. során szereplı helyi adókból képzett tartalékból 4 millió forint hova kerül? Az V. E. 
mellékletben az intézmények felújítása 98,51 millió Ft. A feladatok miért nincsenek részletezve, 
amikor az Áht. 29. § (1) bekezdésének d.) pontja elıírja? Az V. F számú mellékletben a 
mőködési tartalék a Polgármesteri Hivatal esetében 35,36 millió Ft. Milyen célra van 
elkülönítve? Ki rendelkezik felette? 
 
Ilosfai Gábor: Mennyi volt a tavalyi adóbevétel? A kommunális adóbevételek megegyeznek a 
tavalyival? Ennél kevesebb összeget kellett volna betervezni, mivel a mostani gazdasági 
helyzetben nem várható ennek a teljesülése. Az ÁROP pályázat hol szerepel a költségvetésben? 
Az V. D. számú táblázatban az útvásárlásnál 214 millió forint szerepel. Mibıl tevıdik össze ez az 
összeg? Nem találta meg a Tolnatáj Televíziónak nyújtandó támogatást. A KESZ esetében a 303 
millió Ft összegő dologi kiadás pontosan mibıl épül fel? Az ÁFA kiadás az elızı évben 161 
millió forint volt, ez most 37 millió Ft. Véleménye szerint ez nem a teljes összeg. Mekkora 
összegő ÁFA kiadás van betervezve a költségvetésben?  
 
Amreinné Dr. Gál Klaudia: Tóthi János kérdéseire válaszolva elmondja, hogy a 10. §-ban 
szerepel az is, hogy a Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottságot az Igazgatóság köteles 
tájékoztatni. A 12. § (11) bekezdéssel kapcsolatban azért kell egyeztetni, mert a magasabb 
beosztásban dolgozó intézményvezetıknek alacsonyabb a kötelezı óraszámuk, és túlóra tervet 
kell a jogszabály alapján készíteni. A 13. § (4) bekezdést össze lehet hozni a 14. §-sal. Ez csak 
technikai kérdés. A „Mőszaki Iroda” kifejezést kijavítják a rendeletben. A II. A. számú melléklet 
24. sorában szereplı 200 millió Ft osztalékbevétel, amely az önkormányzat saját tulajdonú 
gazdasági társaságaitól származik. Ezzel kapcsolatban nincs külön szerzıdésük. Az V. D. számú 
táblázatban szereplı tartalékot az elıre nem látható kérelmek támogatására képezték. Az V. E. 
táblázattal kapcsolatban természetesen kiegészülhet a rendelet egy ilyen melléklettel. A 
Polgármesteri Hivatal tartaléka felett a közgyőlés rendelkezik, és ez egy bizonsági tartalék, amely 
az elızı években is szerepelt. Ilosfai Gábor kérdéseivel kapcsolatban: az ÁROP pályázat a 
Hivatal kiadásain belül szerepel.  Az ÁFA kiadás természetesen év közben módosításra kerül. 
 
Ács Rezsı: A Tolnatáj Televízióval nem volt élı szerzıdésük amikor a költségvetés készült, a 
szerzıdés megkötését követıen beépítik ezt az összeget. A helyi adókat együtt kell kezelni, és 
2009. májusban tudják megmondani, hogy mekkora lesz a helyi adóbevétel.  
 
Horváth István: A crosspálya területérıl kitermelt föld elszámolása nincs betervezve, amely 
márciusra várható, ennek az összege 30-40 millió forint. A Tolnatáj Televízióval március végéig 
alakítják ki az együttmőködés feltételeit.  
 
Cseke László: Államháztartáson kívüli szervezet támogatásban csak szerzıdéses alapon lehet 
részesíteni, és errıl december 31-ig el kell tudni számolni. 
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Bay Attila: A Költségvetési Elszámoló Szervezet dologi kiadásaival kapcsolatban elmondja, hogy 
az intézményhálózaton belül a központosított beszerzéseket a Költségvetési Elszámoló Szervezet 
végzi.  
 
Ilosfai Gábor: Nem kapott választ az V. E. sz. mellékletben szereplı 214 millió Ft-tal 
kapcsolatban. A Polgármesteri Hivatal dologi kiadásainál a „Gyémánt 1” program mit jelent?  
 
Horváth István: Az V. E. számú mellékletben 272 millió forint szerepel ingatlanvásárlásokra. 
Ezekrıl közgyőlési döntések vannak. 
 
Amreinné Dr. Gál Klaudia: A Gyémánt 1 programra az intézmények Taninform programját 
cserélték le.  
 
További kérdés nem volt, a polgármester megnyitja a vitát. 
 
Tóthi János: A körülmények hozták magukkal, hogy a bevételi elıirányzat csökkent. Rendkívül 
szigorú gazdálkodást kell folytatni.  
 
Dr. Tóth Csaba Attila 10 óra 14 perckor megérkezett az ülésterembe, jelen van 20 fı képviselı. 
 
Halmai Gáborné: A normatíva a tavalyi évhez képest 3%-kal nıtt. A 13. havi bér kompenzációja 
megjelenik a központi költségvetésben. Ezzel a kompenzációval az önkormányzatok a tavalyi 
évhez képest 5,4%-kal több támogatást kapnak. Az Európai Uniós források nagyon széles körben 
állnak rendelkezésre.  
 
Ilosfai Gábor: Mőködési tartalék címen 131 millió forint szerepel az anyagban, miközben nem 
jelennek meg bizonyos tételek a költségvetésben. Vannak olyan tételek, amelyek biztosan nem 
fognak teljesülni.  
 
Kıvári László: Követhetetlen a központi költségvetési tervezés, ez miatt a költségvetést többször 
is módosítani kell majd. A költségvetésbıl 4,1 milliárd forint szolgál az intézmények 
mőködtetésére. Fontos, hogy a pályázatokhoz komoly saját erıt tudjanak felmutatni. Fontos az is, 
hogy a saját tulajdonú gazdasági társaságok osztalékot tudjanak fizetni, ezért szükséges ezeknek a 
cégeknek a fejlesztése. Továbbá szorosan nyomon követett tervezés szükséges. A Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottság mindenképpen szorosabb költségvetési ellenırzést fog megvalósítani. 
 
Horváth István: Vállalják a koncepciót, és teljesíteni is fogják. Kevesebb pénzt kapnak az 
önkormányzatok összességében mint az elmúlt években. A megyei jogú városokhoz képest az 
egyik legstabilabb költségvetése Szekszárdnak van. A kormány sem tud igazi költségvetést 
alkotni. A számlákat igyekeznek idıben kifizetni. Kéri a költségvetés elfogadását. 
 
Ács Rezsı: Javasolja, hogy az átadott pénzeszközök esetében építsék be a zárolást a Német 
Kisebbségi Önkormányzat kivételével.  
 
Dr. Gaál Zsuzsanna 11 órakor elhagyja az üléstermet, jelen van 19 fı képviselı. 
 
Dr. Tóth Csaba Attila: Támogatja a költségvetést.  
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Ács Rezsı: Javasolja, hogy zárják le a vitát. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel Ács Rezsı javaslatát a vita lezárására vonatkozóan, melyet 
a közgyőlés – melynek létszáma 19 fı – 16 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Dr. Gaál Zsuzsanna 11 óra 12 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 20 fı képviselı. 
 
Amreinné Dr. Gál Klaudia: A 7. § (10) bekezdésében jelenne meg a zárolás a következık 
szerint: „A támogatás, támogatás értékő kiadás, végleges pénzeszközátadás” V.D.  számú 
melléklet 22. során szereplı „Mőködési célú pénzeszköz átadás államháztartáson kívülre” – a 
Német Kisebbségi Önkormányzat kivételével – elıirányzata a Közgyőlés döntéséig zárolásra 
kerül.”. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a teljes rendelet-tervezetet a kiegészítésekkel együtt, melyet 
a közgyőlés – melynek létszáma 20 fı – 15 igen szavazattal, 4 nem és 1 tartózkodás mellett 
elfogadott, és megalkotta a következı rendeletet: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének 5/2009.(III.4.) rendelete a 2009. évi 
költségvetésrıl 

 (A rendelet teljes szövege a jegyzıkönyv mellékletét 
képezi.) 

 
 
Kerekes Csaba 11 óra 13 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 19 fı képviselı. 
 
2./ Beszámoló a Magyar Államkincstár ellen ırzésének tapasztalatairól   
 Elıterjesztı: Amreinné Dr. Gál Klaudia aljegyzı 
 
 Amreinné Dr. Gál Klaudia: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Tóthi János: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: A Mővelıdési és Oktatási Bizottság elfogadásra javasolja a 
közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Dr. Horváth Kálmán: A Jogi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Dr. Tóth Gyula: A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés - melynek 
létszáma 19 fı – 18 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
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Dr. Haag Éva nem vett részt a szavazásban. 
 

21/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
Beszámoló a Magyar Államkincstár ellenırzésének 
tapasztalatairól 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése a 2007. évi központi költségvetésbıl 
származó IX. Helyi Önkormányzatok támogatásai 
fejezetben szereplı hozzájárulásai, támogatásai év 
végi elszámolásának szabályszerősége tárgyában a 
Magyar Államkincstár Dél-Dunántúli Regionális 
Igazgatósága Államháztartási Iroda által végzett 
felülvizsgálatról szóló beszámolót tudomásul veszi. 
 
A közgyőlés felkéri a Költségvetési Elszámoló 
Szervezetet és a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 
vizsgálat eredményét az érintett intézményekkel 
ismertesse. 
 
Figyelemmel a Szekszárdi Önkormányzat 2008. évi 
költségvetésérıl szóló 12/2008.(II.29.) szekszárdi ör. 
17. § (2) bekezdésére az intézmények tárgyévi 
költségvetése a jogtalanul felvett támogatás 
összegével módosításra kerül. 
 
Határidı: 2009. április 30. 
Felelıs: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı, 
    Bay Attila KESZ vezetıje 

 
 
3./ Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Szociális  Központ dolgozói 

létszáma növelésének engedélyezése  
 Elıterjesztı: Dr. Fıfai Klára hivatalvezetı 
 
 
Dr. Tóth Gyula: A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja az elıterjesztést a 
közgyőlésnek. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 19 fı – 18 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Dr. Haag Éva nem vett részt a szavazásban. 
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22/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
Szociális Központ dolgozói létszáma növelésének 
engedélyezése 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése megtárgyalta a Szociális Központ 
dolgozói létszáma növelésének engedélyezését és 
hozzájárul 2009. április 1-tıl Tengelic településen 2 
fı, Szedres településen 1 fı létszámfejlesztéshez 
azzal, hogy a Szociális Alapszolgáltatási Társulás 
megállapodása alapján, amennyiben az állami 
támogatás és a saját bevétel nem fedezi a felmerült 
költségeket úgy azt Tengelic illetve Szedres 
települések önkormányzata köteles kiegészíteni. 
 
Határidı: 2009. április 1. 
Felelıs: Horváth István polgármester 

 
 
4./ Javaslat az Okmányiroda tet ıfelújítása tárgyában pályázat benyújtására  
 Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság vezetı 
 
Szeleczki József: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Tóthi János: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 19 fı – 18 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Dr. Haag Éva nem vett részt a szavazásban. 
 

23/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
Okmányiroda tetıfelújítása tárgyában pályázat 
benyújtása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése támogatja a Nemzeti Kulturális Alap 
Mőemléki és Régészeti Szakmai Kollégiuma által 
kiírt „Veszélyeztetett helyzető mőemlékek 
állagmegóvásának, részleges vagy teljes 
helyreállításának, valamint mőemlékek szerves részét 
képezı képzımővészeti alkotások restaurálásának 
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támogatására” címő pályázat benyújtását az 
Okmányiroda tetıfelújítása tárgyában.  
A közgyőlés a pályázathoz szükséges saját erı 
(2.173.600 Ft) és nevezési díj (60.860 Ft)  - összesen 
2.234.460 Ft - költségeket a 2009. évi költségvetés 
pályázati keret elıirányzata terhére biztosítja. 
 
Határidı: 2009. március 13. 
Felelıs: Horváth István polgármester 

 
Kerekes Csaba 11 óra 20 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 20 fı képviselı. 
 
 
5./ Javaslat az óvodák és az általános iskolák 2009/201 0. nevelési évi, illetve tanévi 

beíratási felhívásaira  
Elıterjesztı: Amreinné Dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
Amreinné Dr. Gál Klaudia: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: A Mővelıdési és Oktatási Bizottság elfogadásra javasolja az 
elıterjesztést a közgyőlésnek. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 20 fı – 19 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Dr. Haag Éva nem vett részt a szavazásban. 
 

24/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
Óvodák és az általános iskolák 2009/2010. nevelési 
évi, illetve tanévi beíratási felhívásai 

 
 

I. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának Közgyőlése a 2009/2010. nevelési 
évben az óvodák felvételi keretszámát az alábbiak szerint 
engedélyezi szekszárdi intézményeiben: 
 

1. 1. Számú Óvoda Kindergarten  
 felvételi keretszáma: 65 gyermek 
2. 2. Számú Óvoda és Bölcsıde    
 felvételi keretszáma: 48 gyermek 
3. Gyermeklánc Óvoda   
 felvételi keretszáma: 63 gyermek 

______________________________________________ 
 Összesen: 176 gyermek 
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II.  A közgyőlés a 2009/2010. tanévi elsı osztályok 
indítását - az iskolák pedagógiai programjában a 
közgyőlés által engedélyezett profilok 
figyelembevételével - az alábbiak szerint engedélyezi 
szekszárdi intézményeiben:  
  

1. Garay János Általános Iskola és AMI   
felvételi keretszáma: 46 tanuló 
legfeljebb 2 elsı osztályt indíthat 

2. Babits Mihály Általános Iskola 
felvételi keretszáma: 46 tanuló 
legfeljebb 2 elsı osztályt indíthat 

3.  Dienes Valéria Általános Iskola Grundschule 
 felvételi keretszáma: 69 tanuló             
legfeljebb 3 elsı osztályt indíthat 

4. 5. Számú Általános Iskola              
felvételi keretszáma: 69 tanuló 

 legfeljebb 3 elsı osztályt indíthat 
5. 5. Számú Általános Iskola Tagozata            

felvételi keretszáma: 11 tanuló 
 legfeljebb 1 elsı osztályt indíthat 
(szekszárdi lakhelyő tanulók felvételével) 

______________________________________________ 
 Összesen: 241 tanuló 
 
III.  A közgyőlés a 2009/2010. nevelési évben az 
óvodák felvételi keretszámát az alábbiak szerint 
engedélyezi a társult településeken mőködı 
tagintézményekben:  
 

 
1. 1. Számú Óvoda  

felvételi keretszáma: 10 gyermek 
  Szálkai Óvoda Kindergarten 
 2. 2. Számú Óvoda és Bölcsıde  

felvételi keretszáma:  5 gyermek  
      Medinai Tagintézménye 

 3. Garay János Általános Iskola és AMI  
felvételi keretszáma: 10 gyermek  

     Sióagárdi Óvodája 
4. I. Béla Gimnázium  

felvételi keretszáma: 20 gyermek  
    Szedresi Bezerédj Amália Óvodája 
 
IV. A közgyőlés a 2009/2010. tanévi elsı osztályok 
indítását az alábbiak szerint engedélyezi a társult 
településeken mőködı tagintézményekben:  
  
1. Garay János Általános Iskola és AMI  

felvételi keretszáma: 15 tanuló 
Sióagárdi Általános és Mővészeti Iskolája  
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legfeljebb 1 elsı osztályt indíthat 
2. Dienes Valéria Általános Iskola Grundschule 

felvételi keretszáma: 5 tanuló  
Medinai Tagintézménye 
legfeljebb 1 összevont osztályt indíthat 

3. I. Béla Gimnázium  
felvételi keretszáma: 24 tanuló 

Szedresi Bezerédj István Általános Iskolája 
legfeljebb 1 elsı osztályt indíthat 

 
V. A közgyőlés az óvodák és az általános iskolák 
szekszárdi mőködési (felvételi) körzetét a határozat 1. és 
2. számú mellékletében foglaltak szerint állapítja meg. A 
társult településeken mőködı tagintézmények felvételi 
körzete az adott települések közigazgatási területe.  
  
VI. A közgyőlés felkéri az igazgatókat, hogy az elsı 
évfolyamra felvételkor a 23 fı/osztály átlaglétszámot 
tartsák be. A beíratáskor elınyben kell részesíteni a 
körzeti lakóhelyő, illetve az intézményfenntartó 
társulásban részt vevı településen lakó, valamint a 
szekszárdi gyermekeket. Vidéki lakóhelyő gyermekek 
felvétele csak az átlaglétszám felett, a maximális 
létszámok megközelítése érdekében lehetséges.  
A felvételrıl szóló értesítést a beíratást követı hivatali 
egyeztetés után lehet kiküldeni 2009. április 30-ig. 
 
VII. A közgyőlés felkéri az aljegyzıt, hogy a 2009/2010. 
nevelési évre, tanévre szóló óvodai és általános iskolai, 
mellékletben szereplı beíratási felhívásokat az óvodai és 
iskolai körzetek meghatározásával együtt tegye közzé.  
 
Határidı: 2009. április 20., illetve 
     2009. május 15.    
Felelıs: Horváth István polgármester,  
             Amreinné Dr. Gál Klaudia aljegyzı  

 
  
 
6./ Kötelez ı önkormányzati nyilvános könyvtári ellátási feladat  átadás-átvételér ıl 

kötött megállapodás módosítása  
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
Horváth István: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Dr. Horváth Kálmán: A Jogi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: A Mővelıdési és Oktatási Bizottság elfogadásra javasolja a 
közgyőlésnek az elıterjesztést. 
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Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 20 fı – 19 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Dr. Haag Éva nem vett részt a szavazásban. 
 
 

25/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
Kötelezı önkormányzati nyilvános könyvtári ellátási 
feladat átadás-átvételérıl kötött megállapodás 
módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése a határozat mellékletét képezı kötelezı 
önkormányzati nyilvános könyvtári ellátási feladat 
átadásról-átvételrıl szóló megállapodás módosítását 
jóváhagyja. 
 

A Közgyőlés felhatalmazza a polgármestert a 
megállapodás aláírására. 
 
Határidı: 2009. február 26. 
Felelıs: Horváth István polgármester 

  
 
7./ Javaslat az „Önkormányzati Társulás a Dél-Balatoni és Sió-völgyi Nagytérség 

szilárd hulladékai kezelésének korszer ő megoldására” társulási megállapodásának 
jóváhagyása  
Elıterjesztı: Ács Rezsı alpolgármester 

 
Ács Rezsı: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést, és Ács Rezsı alpolgármestert javasolja a társulási tanácsba delegálni. 
 
Dr. Horváth Kálmán: A Jogi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Tóthi János: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
A polgármester kéri, hogy a képviselık tegyék fel kérdéseiket. 
 
Halmai Gáborné: A Rekom Kht-ban is tulajdonos az önkormányzat? A társulás feladatait a 
Polgármesteri Hivatal végzi. Ez igényel plusz létszámot az önkormányzat részérıl? 
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Ács Rezsı: Az önkormányzat is tulajdonos a Rekom Kht-ban. Fontosnak tartotta, hogy a 
legnagyobb tulajdonos önkormányzat hivatala végezze az adminisztrációs feladatokat, nem fog 
túl sok plusz feladatot jelenteni. 
 
További kérdés nem volt, a polgármester megnyitja a vitát. 
 
Halmai Gáborné: Javasolja, hogy ha ez plusz feladatokat jelent, akkor azt érvényesítsék a 
létrejövı megállapodásban. 
 
További hozzászólás nem volt, a polgármester lezárja a vitát. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 20 fı – 19 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Dr. Haag Éva nem vett részt a szavazásban. 
 

26/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
 „Önkormányzati Társulás a Dél-Balatoni és Sió-
völgyi Nagytérség szilárd hulladékai kezelésének 
korszerő megoldására” társulási megállapodásának 
jóváhagyása 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata a 
helyi önkormányzatok társulásairól és 
együttmőködésérıl szóló 1997. évi CXXXV. 
Törvény 16. §-a alapján a Dél-Balatoni és Sió-völgyi 
Nagytérség települési szilárdhulladékai kezelésének 
korszerő, hatékony és célszerő megoldása, mint 
közös cél megvalósítása érdekében önálló jogi 
személyiséggel rendelkezı önkormányzati társulásba 
tagként belép. 

 
A Közgyőlés a határozat mellékletét képezı társulási 
megállapodás tervezetét, valamint Alapító Okiratát 
elfogadja, és felhatalmazza a polgármestert arra, 
hogy a társulási megállapodást és a társulás alapító 
okiratát aláírja.  
 
A Közgyőlés a társulási tanácsba Ács Rezsı 
alpolgármester urat delegálja a Társulási Tanács 
elnökének. 

Határidı: 2009. március 31. 
Felelıs: Horváth István polgármester 

 
Németh Zoltán 11 óra 30 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 19 fı képviselı. 
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8./ Beszámoló az Önkormányzati Építészeti-M őszaki Tervtanács 2008. évi m őködésér ıl
 Elıterjesztı: Herr Teréz fıépítész 
 
Herr Teréz: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Csernus Péter: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek 
az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 19 fı – 19 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

27/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
Beszámoló az Önkormányzati Építészeti-Mőszaki 
Tervtanács 2008. évi mőködésérıl  
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése az Önkormányzati Építészeti-Mőszaki 
Tervtanács mőködésérıl szóló beszámolót elfogadja.  

 
 
9./ Beszámoló a kábítószer probléma visszaszorítására e lfogadott stratégia 

eredményeinek és a KEF munkájának tapasztalatairól  
Elıterjesztı: Halmai Gáborné képviselı 

 
Halmai Gáborné: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Tóthi János: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja az elıterjesztést a közgyőlésnek. 
 
Fajszi Lajos: A Sport, Ifjúsági-és Civil Szervezetek Bizottsága elfogadásra javasolja az 
elıterjesztést a közgyőlésnek. 
 
Dr. Tóth Gyula: A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 19 fı – 18 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Ács Rezsı nem vett részt a szavazásban. 
 

28/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
Beszámoló a kábítószer probléma visszaszorítására 
elfogadott stratégia eredményeinek és a KEF 
munkájának tapasztalatairól 
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1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése a kábítószer probléma visszaszorítására 
elfogadott stratégia 2008. évi teljesítésére vonatkozó 
beszámolót elfogadja. 
 
2. A Közgyőlés a stratégiában megfogalmazott célok 
megvalósítása érdekében 350 eFt-ot elkülönít az 
önkormányzat 2009. évi költségvetésérıl szóló 
rendeletében. 
 
3. A Közgyőlés a stratégia eredményeit 2010-ben 
ismételten áttekinti. 
 
4. A Közgyőlés köszönetét fejezi ki a Kábítószerügyi 
Egyeztetı Fórum tagjainak az eddig végzett 
munkájukért. 
 
  
Határidı:  
Az 1., 2. és 4. pont tekintetében: 2009. február 26. 
 A 3. pont tekintetében: 2010. február 28. 
    
Felelıs: Horváth István polgármester 

 
 
10./ Állásfoglalás megyei önkormányzati intézmények átsz ervezésér ıl 

Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István igazgatóság vezetı 
 
Dr. Göttlinger István: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: A Mővelıdési és Oktatási Bizottság elfogadásra javasolja a 
közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 19 fı – 17 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Ács Rezsı, Schoeck Károly nem vettek részt a szavazásban. 
 

29/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
Hozzájárulás megyei önkormányzati intézmények 
átszervezéséhez 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. tv. 10. § (1) bekezdésének k) pontja 
alapján hozzájárul a Tolna Megyei Önkormányzat 
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intézményeinek - Berkes János Általános Iskola és 
Készségfejlesztı Speciális Szakiskola Zomba-
Paradicsompuszta, Göllesz Viktor Általános Iskola 
és Speciális Szakiskola Iregszemcse, Speciális 
Óvoda Szekszárd, Pedagógiai Szakszolgálat, 
Tanulási Képességet Vizsgáló Szakértıi Bizottság - 
átszervezéséhez. 
 
A Közgyőlés felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 
határozatot küldje meg a Tolna Megyei 
Önkormányzat részére. 
 
Határidı: 2009. február 26. 
Felelıs: Horváth István polgármester 

 
 
11./ Beszámoló a lejárt határidej ő közgy őlési határozatok végrehajtásáról és a két ülés 

között történt fontosabb eseményekr ıl 
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
Dr. Göttlinger István: Ismerteti a kiegészítését:   
- A közgyőlés a 249/2004. (XII.16.) szekszárdi öh. 2. pontjának az önkormányzati támogatás 
összegére vonatkozó részét visszavonja. 
- A közgyőlés kezdeményezi a „Regionális Területfejlesztési Önkormányzati Társulás az M6 és 
M56 jelő gyorsforgalmi út kiépítésére” néven létrehozott társulás megszüntetését és egyúttal 
annak megszüntetéséhez hozzájárul. A közgyőlés felkéri a polgármestert, hogy keresse meg a 
társult önkormányzatok testületeit a társulás megszüntetésére vonatkozó képviselı-testületi 
határozatok elfogadása tárgyában. 
 
Horváth István: Tájékoztatja a közgyőlést a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl: 
sajnálja, hogy Horváth László képviselı úr nincs jelen a közgyőlésen. A hírekben olvasta, hogy ı 
a helyi Societas képviselıje. Szerette volna a köszönetét kifejezni, hogy a közlekedési fórumra, 
amely a két ülés között volt, a Societas szekszárdi szervezete szerette volna mozgósítani a 
lakosságot, és szórólapokkal árasztották el a várost, hogy minél többen jöjjenek el erre a 
lakossági fórumra, ahol kifejezhetik nemtetszésüket, illetve számon kérjék a közgyőlést a 
döntésirıl. Amennyiben a Societas részérıl ezek a kérdések a közgyőlés ülésén is 
megfogalmazódnak, akkor szívesen válaszolnak rá. Sajnálja, hogy ezen az ülésen a Societas 
részérıl nem volt jelen senki.  A fórum nagyon konstruktív és pozitív volt. Köszöni a 
hozzászólásokat. Az önkormányzat módosítani kívánja a közlekedési rendet az ígéretének 
megfelelıen. A jelenleg kialakult menetrend a város többségének a támogatását bírja, reméli, 
hogy az elkövetkezıkben minıségi buszközlekedés fog kialakulni. Néhány héttel ezelıtt 
megjelent a hír, miszerint a Van de Velde be kíván zárni. Halmai Gáborné segítségét kéri – mivel 
azt gondolja, hogy azok az elvek, amelyeket a képviselı asszony megfogalmazott a Mikes 
utcában, mikor egy képviselıtársával tartottak tájékoztatót a továbbfoglalkoztatásra vonatkozó 
lehetıségekrıl - hogy ezeket az elképzeléseket hozzák be a városházára. Véleménye szerint össze 
kellene fogni ebben az ügyben. Komoly egyeztetéseket folytattak a Van de Velde tulajdonosával, 
vannak befektetıi szándékok is, vannak félelmek és vannak érvek. A tegnapi nap folyamán olyan 
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információkat kapott, amely szerint megnyugtató módon hosszú távon tud munkahelyet 
biztosítani Szekszárdon. Sıt tegnap már olyan ígéretet is kapott, hogy 600 munkahely tudnak 
megvalósulni. Jövı héten hétfın találkozik a dolgozókkal, és megbeszélik ezeket a  kérdéseket. 
Kéri, hogy ha ezzel kapcsolatban bárkinek van feladata, akkor azt ne a hivatalon kívül 
pártirodákban tegyék meg, hanem a hivatal tanácstermében közösen. Volt egy lakossági fórum a 
közgyőlés elıtt, azóta több vállalkozói fórum is volt, és márciusban még négy vállalkozói 
fórumot terveznek tartani.  
 
Kérdés nem volt, a polgármester megnyitja a vitát. 
 
Ács Rezsı: A buszmenetrend jegyzıi hatáskör, azonban van egy közgyőlési kötelezettségük is, 
mivel abban maradtak, hogy az új közlekedési díjakat a következı ülésen napirendre tőzik. 
Javasolja a menetrendet is napirendre tőzni. 
 
Horváth István: Márciusban fognak errıl tárgyalni. 
 
Ács Rezsı: A szórólappal kapcsolatban elmondja, hogy az elmúlt ülésen is felmerültek ilyen 
problémák. Véleménye szerint a közgyőlés ülésén kell elmondaniuk a véleményüket. Horváth 
László egy szórólapon keresztül próbálta meg mozgósítani a lakosságot olyan témákban, 
amelyekben nem biztos, hogy otthon van. Jó lenne, ha a lakosság véleményét a közgyőlés ülésén 
ismertetnék. Örül, hogy meg tudták szervezni a vállalkozói fórumot, és a vállalkozók belátták, 
hogy csak összefogva tudnak boldogulni.   
 
Halmai Gáborné: Országgyőlési képviselıként elment mindkét céghez. Elıször a Munkaügyi 
Központban tartottak megbeszélést, majd a Vállalkozói Szalonban. A sajtótájékoztatót a 
polgármester úr is olyan helyen szokta tartani, ahol annak helye van. Decemberben ebben az 
ügyben a polgármester úr összehívta a vállalkozókat, és kinyilvánította, hogy a kormány nem tett 
semmit. Erre az alkalomra nem kapott meghívót. Ezen a héten fognak benyújtani olyan módosító 
indítványt, hogy ha kisebb munkaügyi hiba keletkezik a cégnél, ne essenek el a pályázatoktól. 
Méltatlannak gondolja azt, hogy egy teljesen más ügy kapcsán nyilatkozott a televízióban, és egy 
teljesen más ügyben a televízióban a polgármester úr elmondta, hogy hogy képzeli ı listás 
képviselıként, hogy egyáltalán itt ül a közgyőlésben. A polgármester úr ugyanúgy listás 
képviselıként ül a parlamentben, és azt tette, hogy a vállalkozások ügyében kinyilvánította, hogy 
a kormány semmit nem tesz. Ezzel szemben elment az egyes cégekhez, és tett módosítási 
javaslatokat. Tudomása van a Van de Veldérıl, hiszen ott is járt.  
 
Horváth István: A képviselı asszony szereptévesztésben van, állandóan úgy érzi, hogy a 
közgyőlés helyett a parlamentben van, és folyamatosan kormányzati propagandát tart minden 
egyes napirendi pontról.  Nem állt ki a televízió elé, amikor a listás képviselıkkel kapcsolatban 
megkérdezték, hanem ıt is megkereste a televízió. Most is az a véleménye, hogy nem helyes, ha 
egy képviselı úgy kerül be a város testületébe, hogy még csak meg sem méretteti magát egyéni 
körzetben. Egyik oldalról sem tartja helyesnek ezt.  
 
Halmai Gáborné: Amikor a vállalkozókat összehívta a polgármester úr, ı arról másnap az 
újságban értesült. Volt olyan idıszak, amikor egyéni körzetben is megmérette magát.  
 
Horváth István: A vállalkozói fórumra meghívta a képviselıket is.  
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Tóthi János: A menetrenddel kapcsolatban elmondja, hogy örül, hogy megoldódik végre a 
Baktai hegyoldal hiányos közlekedési rendje.  
 
Kıvári László: Nagyon örül a vállalkozói fórumok tartásának, de felháborító az országos és a 
helyi propaganda amit a város vezetése ellen folytatnak. A polgármester úr óriás energiát fektet a 
munkahelyek megtartásába.  
 
Dr. Tóth Csaba Attila: Javasolja, hogy zárják le a vitát. 
 
Tóthi János 12 óra 05 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 18 fı képviselı. 
 
Horváth István: Nem javasolja a vita lezárást. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel Dr. Tóth Csaba Attila javaslatát a vita lezárására 
vonatkozóan, melyet a közgyőlés – melynek létszáma 18 fı - 2 igen szavazat mellett, 14 nem 
szavazattal elvetett. 
Fajszi Lajos, Halmai Gáborné nem vettek részt a szavazásban. 
 
Kerekes Csaba: Az emberek váltást szeretnének az országban. A vállalkozók naponta 
problémákkal küzdenek. Csak azok nem panaszkodnak, akik kötıdnek a jelenlegi hatalomhoz. 
Felhívja a figyelmet arra, hogy hallgassák meg az embereket. 
 
Ilosfai Gábor: Azért ülnek ık, mint képviselık a közgyőlésben, hogy a városban lakók életét 
megpróbálják jobbá tenni. Annak viszont, hogy nem szívesen nézik a lakók a közgyőlési 
közvetítéseket nagy részben az az oka, hogy a képviselı megkérdıjelezheti, hogy a másik 
képviselı milyen jogon képviseli az embereket.  
 
Horváth István: Javasolja a vita lezárását. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a vita lezárására vonatkozó javaslatát, melyet a közgyőlés – 
melynek létszáma 18 fı - 13 igen szavazattal, 3 nem szavazat mellett elfogadott. 
Halmai Gáborné, Jobban Zoltán nem vettek részt a szavazásban. 
Szavazásra teszi fel a kiegészített határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek létszáma 
18 fı - 13 igen szavazattal, 3 nem szavazat mellett elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Halmai Gáborné, Jobban Zoltán nem vettek részt a szavazásban. 
 

30/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
Beszámoló a lejárt határidejő határozatokról 

 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése a 

33/2008. (II.28.) szekszárdi öh. 3. pontja, 
65/2008. (III.27.), 309/2008. (XII.4.) szekszárdi 
öh.2., 3. pontja, 314/2008. (XII.4.), 316/2008. 
(XII.4.), 327/2008. (XII.4.), 335/2008. (XII.19.) 
szekszárdi öh. 2. pontja, 347/2008. (XII.19.), 
353/2008. (XII.19.), 1-5/2009. (I.29.), 7-11/2009. 
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(I.29.), 13-20/2009. (I.29.) szekszárdi öh. számú 
határozatok végrehajtásáról, valamint a két ülés 
között történt fontosabb eseményekrıl szóló 
beszámolót tudomásul veszi. 
 

2. A Közgyőlés a 334/2008. (XII.19.) szekszárdi öh. 
4. pontjának határidejét 2009. március 31-ig 
meghosszabbítja. 
 

3. A közgyőlés a 249/2004. (XII.16.) szekszárdi öh. 
2. pontjának az önkormányzati támogatás 
összegére vonatkozó részét visszavonja. 
 

4. A közgyőlés kezdeményezi a „Regionális 
Területfejlesztési Önkormányzati Társulás az M6 
és M56 jelő gyorsforgalmi út kiépítésére” néven 
létrehozott társulás megszüntetését és egyúttal 
annak megszüntetéséhez hozzájárul. A közgyőlés 
felkéri a polgármestert, hogy keresse meg a társult 
önkormányzatok testületeit a társulás 
megszüntetésére vonatkozó képviselı-testületi 
határozatok elfogadása tárgyában. 
 
 
Határidı:  
A 2. pont tekintetében: 2009. március 31. 
A 4. pont tekintetében (a megkeresésre): 2009. 
március 10. 
 
Felelıs: Horváth István polgármester 

 
 
A közgyőlés 12 óra 40 perctıl 13 óra 40 percig szünetet tartott. A szünetet követıen zárt ülés 
megtartására került sor, melyen a közgyőlés meghozta a 31-34/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
számú határozatait. 
A zárt ülést követıen Jobban Zoltán, Dr. Tóth Csaba Attila nem tértek vissza az ülésterembe, 
jelen van 18 fı képviselı. 
 
16./  Beszámoló a Szekszárdi Rend ırkapitányság 2008. évi tevékenységér ıl 
      Elıterjesztı: Horváth István polgármester  
 
Horváth István: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Kıvári László: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek a 
beszámolót. 
 
Dr. Varga Péter: Ismerteti a beszámolót. 
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Dr. Soczó László: Véleménye szerint Tolna megyében alapvetıen rend van. Egyre nehezebb ezt a  
rendet fenntartani, mivel létszámhiány van. Ha a hiányzó státuszokat fel tudják tölteni, akkor 
garantálni tudják a rend hosszabb távon történı fenntartását. Kiváló az együttmőködés a 
lakossággal és az önkormányzattal.  
 
Kıvári László: A bizottsági ülésen úgy tárgyalták a témát, hogy jelen volt a Polgárırség és a 
Közterület-felügyelet vezetése is. Tárgyaltak a közlekedéssel kapcsolatos problémákról is, és a 
lehetséges pályázatokról. Bizonyos mellékutcákban a parkolási tilalmat nemigen tartják be a 
lakók, ezekre a területekre külön felhívták a Rendırség figyelmét. A mezıgazdaságot érintı 
közlekedési kérdésben segítséget kért. Fontos lenne, hogy a tanyafeltörések megelızésére völgy- 
társaságok jöjjenek létre.  
 
Kérdés nem volt, a polgármester megnyitja a vitát.  
 
Ács Rezsı: Át kell gondolni fenntartás szempontjából, hogy a belvárosban mőködı 
kamerarendszer a leghatékonyabban mőködik-e? Véleménye szerint sokkal nagyobb területet 
kellene átfognia a rendszernek. El kell gondolkodni, hogy a jelenlegi rendszer hogyan bıvíthetı 
olyan formában, hogy ennek az éves mőködtetési költségébıl egy sokkal hatékonyabb rendszert 
tudnának kiépíteni. Javasolja, hogy a közgyőlés kérje fel a Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságot, hogy ezt a kérdést tőzze napirendjére, és tegyen javaslatot a közgyőlés részére.  
 
Kerekes Csaba: Véleménye szerint hozzá kell járulniuk a Rendırség túlóra díjának 
támogatásához is.   Több városban van közrendi bizottság. Javasolja, hogy a Jogi és Ügyrendi 
Bizottság legyen Jogi, Közrendi és Ügyrendi Bizottság. Ezt meg lehetne vizsgálni.  
 
Tóthi János: Felhívja a figyelmét a Rendırségnek arra, hogy az Alisca utcán száguldozókat 
gyakrabban ellenırizzék.  
 
Dr. Gaál Zsuzsanna: Felhívja a figyelmet a 11. sz. választókerület közbiztonsági problémáira. 
Kéri, hogy azt tegyék meg, amit rendıri eszközökkel meg lehet tenni.  
 
Horváth István: Ennek a területnek a rehabilitációja nagyon fontos, pályázatok esetén a város 
együttmőködik ebben. 
 
Schoeck Károly: A kamerarendszerrel kapcsolatban elmondja, hogy ez a közterület biztonsága 
érdekében végzett beruházás, amely a Rendırség munkáját szolgálhatja. A jelenleg mőködésre 
fordított összeggel a rendszer sokkal hatékonyabb mőködését tennék lehetıvé, ha felemelnék a  
kamerák számát. Ezt meg kellene vizsgálni. Indokolt a közterületen a rendıri jelenlét fokozása, 
de ha a kamerák számát növelnék, akkor ezt a kérdést költségtakarékos módon meg tudnák 
oldani.  
 
Máté Péter: 2008. áprilisában a Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság ülésén bemutatták az 
ilyen kameráknak a telepítési lehetıségét. Olyan kamerákat lehetne telepíteni mintegy 
kétszázezer forintos darabáron, amelyekhez nem kell vezeték.  
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Horváth István: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság következı ülésén tőzzék napirendre a 
kamerarendszer bıvítésének lehetıségét, és a következı közgyőlésen számoljanak be errıl.  
 
Dr. Varga Péter: A közterület-felügyelıkkel együtt csökkenthetik a bőncselekmények számát a 
közterületeken. A tanyabetörések ellen a gazdáknak is össze kell fogniuk. A belvárosban a fasor 
környékén igyekeznek többet jelen lenni. Jelezték már, hogy többször kint legyen a traffipax az 
Alisca utcán és a Munkácsy utcán. 
 
További hozzászólás nem volt, a polgármester lezárja a vitát. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 18 fı – 18 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

35/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
Beszámoló a Szekszárdi Rendırkapitányság 2008. 
évi tevékenységérıl 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése a 
Szekszárdi Rendırkapitányság 2008. évi 
tevékenységérıl szóló beszámolóját köszönettel 
elfogadja.  

A Közgyőlés a Rendırkapitányság felelısségteljes 
munkájához a továbbiakban is sok sikert és jó 
egészséget kíván. 

 
A polgármester szavazásra teszi fel Ács Rezsı javaslatát a térfigyelı rendszerrel kapcsolatban, 
melyet a közgyőlés – melynek létszáma 18 fı – 16 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Tóthi János nem vett részt a szavazásban. 
 

36/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
Térfigyelı rendszer bıvítésének vizsgálata 

 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése felkéri a Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságot, hogy vizsgálja meg a térfigyelı rendszer 
bıvítésének lehetıségét, és tegyen javaslatot a 
közgyőlés következı ülésére. 

 

Határidı: 2009. március 26. 

Felelıs: Kıvári László a Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottság elnöke 
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A polgármester szavazásra teszi fel Kerekes Csaba javaslatát a Jogi és Ügyrendi Bizottság 
feladat-és hatáskörének kibıvítésére vonatkozóan, melyet a közgyőlés – melynek létszáma 18 fı 
– 15 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett  elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Schoeck Károly, Tóthi János nem vettek részt a szavazásban. 
 

37/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
Jogi és Ügyrendi Bizottság feladat-és hatáskörének 
bıvítése 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése felkéri az aljegyzıt, hogy a következı 
ülésre tegyen javaslatot a Jogi és Ügyrendi Bizottság 
feladat-és hatáskörének közbiztonsági feladatokkal 
történı kibıvítésére.  
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Amreinné Dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
 
17./   Beszámoló Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata  Hivatásos 

Tőzoltóságának 2008. évi tevékenységér ıl 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester     

 
Horváth István: Kéri a hozzászólásokat. 
 
Sarkadi Ferenc: Ismerteti a beszámolót. 
 
Kérdés nem volt, a polgármester megnyitja a vitát. 
 
Halmai Gáborné: Kéri, hogy az együttmőködés maradjon meg a korábbi évekhez hasonlóan, és 
ehhez az önkormányzat minden segítséget megad. 
 
Horváth István: Megköszöni a Tőzoltóság munkáját. 
 
Máté Péter: A tehermentesítı út mellett van a csapadékvízgyőjtı csatorna, ami el van gazosodva. 
Ezt ki kellene tisztítani. A rendszert sokkal jobban karban kellene tartani.  
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 18 fı – 17 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Dr. Gaál Zsuzsanna nem vett részt a szavazásban. 
 

38/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
Beszámoló a Tőzoltóság 2008. évi tevékenységérıl 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése Szekszárd 
Megyei Jogú Város Hivatásos Tőzoltósága 2008. évi 
tevékenységérıl szóló beszámolóját köszönettel 
elfogadja.  

A Közgyőlés a Tőzoltóság felelısségteljes 
munkájához a továbbiakban is sok sikert és jó 
egészséget kíván. 

 

A közgyőlés 15 óra 15 perctıl 15 óra 21 percig szünetet tartott. 

 
18./ Szekszárdi Városfejlesztési Kft. alapító okirata  
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 

 

Horváth István: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Dr. Horváth Kálmán: A Jogi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Tóthi János: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Horváth István: Megpályáztatták az ügyvezetı igazgató álláshelyet, amely pályázat eredményes 
volt. Ennek alapján Kerekes László okleveles építészmérnököt javasolja ügyvezetı igazgatóként 
megbízni. A jelölt hozzájárult a nyilvános ülésen történı tárgyaláshoz. Kérdése a jelölthöz: ki 
kívánja egészíteni a pályázatát? 
 
Kerekes László: Nem. 
  
Kérdés nem volt, a polgármester megnyitja a vitát. 
 
Dr. Horváth László: A Jogi és Ügyrendi Bizottság határozatlan idıre javasolja megbízni az 
ügyvezetı igazgatót.  
 
Horváth István: Határozott idejő kinevezést javasol, ugyanúgy, mint más önkormányzati cégek 
esetében. A törzstıkére vonatkozóan 20 millió forintot javasol megállapítani az általános 
tartalékalap terhére. A székhely: Szekszárd, Bezerédj u. 2. a könyvelést a Költségvetési 
Elszámoló Szervezet végzi majd. Kéri a javaslatot a Felügyelı Bizottsági tagokra. Nem javasol a 
Felügyelı Bizottság tagjainak díjazást megállapítani.  
 
Kerekes Csaba: A FIDESZ Frakció részérıl a Felügyelı Bizottság elnökének Fajszi Lajost 
javasolja, tagnak pedig Máté Pétert javasolja megválasztani. 
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Halmai Gáborné: Ilosfai Gábort javasolja a Felügyelı Bizottságba delegálni az MSZP Frakció 
részérıl. 
 
Horváth István: A könyvvizsgáló személyére Ribling Júliát javasolja. Az ügyvezetı igazgató 
bérére a Szekszárdi Vagyonkezelı Kft. ügyvezetı igazgatójának bérezését javasolja 
megállapítani. A könyvvizsgáló díjazását az ügyvezetı igazgató állapítja majd meg.  
 
Ács Rezsı: A törzstıkét a pályázati tartalékalap terhére javasolja biztosítani. 
 
További hozzászólás nem volt, a polgármester lezárja a vitát. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a javaslatot, mely szerint a Kft. székhelye Szekszárd, 
Bezerédj u. 2. legyen, melyet a közgyőlés – melynek létszáma 18 fı – 17 igen szavazattal 
elfogadott. 
Ilosfai Gábor nem vett részt a szavazásban. 
Ilosfai Gábor 15 óra 36 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 17 fı képviselı. 
Szavazásra teszi fel a javaslatot, mely szerint a törzstıke összege 20 millió forint, melyet a 
pályázati tartalékalapból biztosítanak, melyet a közgyőlés – melynek létszáma 17 fı – 17 igen 
szavazattal elfogadott. 
Szavazásra teszi fel a határozati javaslat I., pontját a kiegészítésekkel együtt, melyet a közgyőlés 
– melynek létszáma 17 fı – 17 igen szavazattal elfogadott. 
Szavazásra teszi fel a határozati javaslat II. pontját a kiegészítésekkel együtt, melyet a 
közgyőlés – melynek létszáma 17 fı – 14 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadott. 
Szavazásra teszi fel a Felügyelı Bizottság tagjaira vonatkozó javaslatokat, melyet a közgyőlés – 
melynek létszáma 17 fı – 16 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 
Szavazásra teszi fel a javaslatát a Felügyelı Bizottság tagjainak díjazására vonatkozóan, 
melyet a közgyőlés – melynek létszáma 17 fı – 16 igen szavazattal, 1 nem szavazat mellett 
elfogadott. 
Szavazásra teszi fel a javaslatát a könyvvizsgáló személyére vonatkozóan, melyet a közgyőlés – 
melynek létszáma 17 fı – 16 igen szavazattal elfogadott. 
Csernus Péter nem vett részt a szavazásban. 
Szavazásra teszi fel a javaslatot, amely szerint a könyvvizsgáló díjazásának megállapítása az 
ügyvezetı jogköre. A javaslatot a közgyőlés – melynek létszáma 17 fı – 16 igen szavazattal, 1 
nem szavazat mellett elfogadott. 
Szavazásra teszi fel a teljes határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek létszáma 17 fı – 
17 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

39/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
Szekszárdi Városfejlesztési Kft. alapító okirata 

 
I. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése – mint 

alapító tulajdonos -„Szekszárdi Városfejlesztési Kft.” 
néven kizárólagos önkormányzati tulajdonban lévı 
egyszemélyes korlátolt felelısségő társaságot alapít. 
 

II. A Közgyőlés a cég ügyvezetıjéül 2009. március 1. 
napjától 2014. december 31. napjáig Kerekes Lászlót 
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(sz: Szekszárd, 1967. 10. 13. an: Mókos Éva lakcím: 
7100 Szekszárd, Berzsenyi u. 23.) megválasztja. 
 
A Közgyőlés az ügyvezetı javadalmazását 500.000 
Ft/hó összegben állapítja meg. 
 

III.  A Közgyőlés a Kft. Felügyelı Bizottságának 
elnökévé, valamint tagjává 2009. március 1. napjától 
2014. december 31. napjáig: 
 

Fajszi Lajos elnök 
(sz: 1965. 05. 30. an: Varjas Terézia lakcím: 7100 

Szekszárd, Béri B. Á. u. 59.) 
Máté Péter tag 

(sz: Szekszárd, 1962. 06. 17. an: Páll Lujza 
lakcím:7100 Szekszárd, Lehel u. 17. ) 

Ilosfai Gábor tag  
(sz: Szekszárd, 1972. 06. 25.  an: Bánya Anna lakcím: 

7100 Szekszárd, Alkotmány u. 1.) 
 
választja meg. 
 

IV. A Közgyőlés a Kft. könyvvizsgálójává 2009. március 
1. napjától 2014. december 31. napjáig Ribling Júliát  
(an: Mátyás Julianna sz: 1957. 10. 13. lakcím: 7100 
Szekszárd, Csalogány u. 21., fsz. 2., kamarai ig. 
száma: MKVK 005290) választja meg. 
 

V. A Közgyőlés az alapító okiratot jelen határozatával 
jóváhagyja, és felhatalmazza a polgármestert az okirat 
aláírására, valamint az alapításhoz szükséges okiratok 
benyújtására.  
 

VI. Az alapító okirat a jelen határozat elválaszthatatlan 
részét képezi. 
 

Határidı: 2009. március 1. 
Felelıs: Horváth István polgármester 

 
 
19./ Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgy őlésének …./2009. (….) sz. 

rendelete a város-rehabilitációhoz kapcsolódó felad atok ellátásáról (tervezet)  
 Elıterjesztı: Amreinné Dr. Gál Klaudia aljegyzı 
 
Amreinné Dr. Gál Klaudia: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Horváth István: Kéri a bizottsági véleményeket. 
 
Dr. Horváth Kálmán: A Jogi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja az elıterjesztést a 
közgyőlésnek. 
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Kıvári László: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a rendelet-módosítást, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 17 fı – 17 igen szavazattal elfogadott, és megalkotta a következı rendeletet: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének 6/2009.(III.4.) rendelete a város-
rehabilitációhoz kapcsolódó feladatok ellátásáról 
 (A rendelet teljes szövege a jegyzıkönyv mellékletét 
képezi.) 

 
 
20./ Interpellációk, kérdések  
 

- Tóthi János interpellációja Horváth István polgármesterhez „Szomorú anyukák, szomorú 
gyerekek” címmel. 

 
Tóthi János: Harminc évvel ezelıtt megkezdıdött az un. Bakta II. városrész építése, és Tolna 
nagyságrendő városrész alakult ki. A tízezer lakos megkapta az V. Számú Általános Iskolát, és 
ezzel biztosított volt az iskolai ellátás. Viszont nem épült bölcsıde és óvoda. Most lát egy olyan 
lehetıséget, hogy a bölcsıdei ellátást meg tudnák oldani ennek a lakóterületnek a részére. A volt 
VI. Számú Általános Iskola területén épülni fog 61 lakás, amelyet fiatalok részére szánnak. 
Javasolja, hogy ebben a lakóépületben alakítsanak ki egy bölcsıdét. Kéri, hogy vizsgálják meg 
ennek a lehetıségét. 
 
Horváth István: A meglévı bölcsıde betelítıdött, a normatív ellátás viszont aránytalanul 
alacsony a feladat ellátásához viszonyítva. Az utóbbi idıben több családi napközi jött létre, és 
elkezdtek azzal foglalkozni, hogy ezeket hogyan lehetne bıvíteni. Ez a fajta szolgáltatás gyorsan 
tud lehetıséget biztosítani a gyerekek elhelyezésére vonatkozóan.  A bölcsıde építés túlmutat a 
kérdés felvetésén. Véleménye szerint meg kell vizsgálni a kérdést, kéri, hogy közösen nézzenek 
utána a lehetıségeknek.  
 
Tóthi János: Elfogadja a választ. 
 

- Schoeck Károly kérdése Horváth István polgármesterhez a Munkácsy-kiállítással 
kapcsolatban. 

 
Schoeck Károly: Az elmúlt ülésen már felvetette a kiállítással kapcsolatban, hogy a hátralévı 
idıben tegyék lehetıvé a szekszárdi diákok részére az ingyenes látogathatóságot.  
 
Horváth István: A kiállítás egy sorozat része, mert április 4-én a Székely Bertalan kiállítás 
érkezik Szekszárdra.  Díjmenetesen nem tudták biztosítani a kiállítás megtekintését, a belépı 600 
Ft. a diákok részére, viszont ebben benne van az is, hogy megtekinthetik a Babits Mihály 
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Emlékházat. Véleménye szerint ez túlzott összeg két ilyen szintő kiállítás megtekintéséért. Ettıl 
az összegtıl viszont nem tudtak eltekinteni.  
 

- Schoeck Károly interpellációja Horváth István polgármesterhez a közületi vízdíjakkal 
kapcsolatban. 

 
Schoeck Károly: Kéri, hogy ha a felvetéssel a jelenlévık többsége egyetért, akkor a felelıs a 
módosítás irányában tegyen lépéseket. Szekszárdon a vízdíj két elembıl áll: az egyik elem a 
fogyasztással arányos, a másik elem, pedig az alapdíj, amely a szolgáltatás rendelkezésre állását 
fedezi. A vállalkozók számára számlázott vízdíjjal kapcsolatban a kérése a következı: a 
vállalkozások a tevékenységüket telephelyen végzik. A telephelyekhez kapcsolódóan 
vízbekötések, vannak, amelyek egy mérıórán keresztül juttatják el a vizet a fogyasztási helyekre. 
Az alapdíj a mérıóra keresztmetszetének függvénye: minél nagyobb keresztmetszeten érkezik az 
adott fogyasztóhoz a víz, annál nagyobb éves alapdíjat kell fizetni, ezen túlmenıen a 
fogyasztással arányos a díj. A vízbekötéseknél felszerelt vízóra sok esetben nem a valóságos 
fogyasztásnak megfelelı keresztmetszettel kerül elhelyezésre, tekintettel arra, hogy bizonyos 
vállalkozások tőzcsapokkal is rendelkeznek. A tőzcsapok a vállalkozások egy részénél a mért 
vízhálózaton vannak, tehát az adott vállalkozás vízóráján túl, de a területen belül vannak 
elhelyezve. Amikor a Tőzoltóság engedélyt ad, akkor vizsgálja az adott tevékenység 
tőzveszélyességét, és azt valamilyen osztályba sorolja. Az osztálybasorolás és egyéb szempontok 
alapján meghatározza, hogy milyen tőzvédelmi és egyéb kötelezettségei vannak a telephelyen az 
adott tevékenység folytatásának. Abban az esetben, ha tőzcsapot ír elı a Tőzoltóság, akkor a 
tőzcsap csatlakozási átmérıje nem lehet kisebb, mint 80, sok esetben 100 mm. Lehetséges, hogy 
az adott vállalkozásnál lényegesen kisebb keresztmetszettel is szolgáltatható a víz, de a tőzcsap 
miatt ezt a nagyobb keresztmetszetet kell alapdíj formájában minden évben megfizetnie a 
vállalkozónak, függetlenül attól, hogy a tevékenységével összefüggésben onnan vizet soha nem - 
illetve kárelhárítás esetén a Tőzoltóság - vételez. Nem lenne probléma ez akkor, ha minden egyes 
vállalkozás esetében így mőködne. Abban az esetben, ha a Tőzoltóság az osztálybasorolás során a  
környéken olyan közterületet talál, amely tőzcsappal ellátott, akkor a tőzcsap ottani fellelését a 
szükséges víz vételének elégséges feltételeként értelmezi, tehát a tőzcsap meglétét nem írja elı, 
és annyi alapdíjat fizet a vállalkozó, mint amennyi a fogyasztásával arányos. A most kialakított 
Ipari Parkban olyan módon oldották meg ezt a kérdést, hogy a tőzcsapok közterületen vannak 
elhelyezve, így az oda települı vállalkozók nem kötelezettek a tőzcsapokra vonatkozó 
keresztmetszetek után alapdíj fizetésére. Ennek a felülvizsgálását gondolja célszerőnek, és kéri, 
hogy egy vállalkozó-barátabb konstrukciót alakítsanak ki. 
 
Horváth István: Kéri, hogy a képviselı úr írásban is nyújtsa be az interpellációját, és írásban fog 
válaszolni rá. 
 
 
21./ Tájékoztató az önkormányzat munkáját érint ı jogszabályváltozásokról  
 
Amreinné Dr. Gál Klaudia: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
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A polgármester szavazásra teszi fel a tájékoztató tudomásul vételét, melyet a közgyőlés – 
melynek létszáma 17 fı – 17 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 
 

40/2009. (II.26.) szekszárdi öh. 
Tájékoztató az önkormányzat munkáját érintı 
jogszabályváltozásokról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése az önkormányzat munkáját érintı 
jogszabályváltozásokról szóló tájékoztatót tudomásul 
vette. 

 
 
 
Mivel egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a polgármester a nyilvános ülést 16 óra 05 
perckor berekesztette.   

 
 
 
 

K m f. 
 
 
 
 
 
 

     Horváth István          Amreinné Dr. Gál Klaudia   
      polgármester             aljegyzı 
 
 
 
 


